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WARNING

1. Please keep the EcoFlow™ RIVER Plus Extra Battery ("RIVER Plus 

Extra Battery") dry. DO NOT expose it to high heat. Pay attention to 

all safety instructions when carrying the product.

2. Never disassemble, puncture, shock, crash, or incinerate the 

product or the accessories.

3. After removing the package, the Extra Battery must be installed 

with RIVER Plus as soon as possible. Please pay attention to static 

electricity during the installation process.

4. Recycle and dispose of RIVER Plus Extra Battery in accordance 

with local laws and regulations.

5. Children or people with disabilities or should use the product 

under adult supervision.

Extra Battery

EcoFlow RIVER Plus

https://manuals.plus/m/d626cc7469d577757f6228d9ee8c33bc9baa85f08d5e7086130e463a4c319d89


Glossary

NOTICE

CAUTION

Warning

Product Disclaimer

WARNING

The following terms are used in this document to indicate various levels of potential harm that may be 

caused by improper operation.

The instructions, if not properly followed, may result in property damage and minor physical damage.

The instructions, if not properly followed, may result in property damage and serious physical damage.

The instructions, if not properly followed, may result in property damage, major accident and serious 

injury.

Read all safety tips, warning messages, terms of use and disclaimers carefully. Refer to the terms of use 

and disclaimer at https://ecoflow.com/pages/terms-of-use and stickers on the product before use. Users 

take full responsibility for all usage and operations. Familiarize yourself with the related regulations in 

your area. You are solely responsible for being aware of all relevant regulations and using EcoFlow prod-

ucts in a way that is com pliant.

Read the ENTIRE User Manual before operating. Failure to operate the product correctly may 

result in damage to the product or personal property and cause serious injury. EcoFlow will not 

assume any legal responsibility. DO NOT use the product with incompatible components or alter 

the product in any way without following the instructions provided by EcoFlow. Failure to follow 

these instructions will render EcoFlow after-sales services and the product warranty void. These 

Safety Guidelines include instructions for safety, operation and maintenance. It is important to 

read and follow all the instructions and warnings in the user manual before assembly, setup, or 

product use.

Product Safety Guidelines

WARNING

Improper use may result in fire, property damage, or personal injury. Make sure to use the prod-

uct according to the following safety rules and guidelines.



Product Use:

Installation Notes:

1. The RIVER Plus Extra Battery must be installed with RIVER Plus before it can be used. It cannot be used 

by itself.

2. During the installation process, please pay attention to anti-static protection to ensure that there is no 

static electricity from the operator or the environment. Static electricity may cause damage to the product.

3. RIVER Plus must be turned off before the installation process.

4. Tighten the screws to ensure the RIVER Plus Extra Battery is firmly attached to RIVER Plus.

5. The RIVER Plus Extra Battery is designed to be used with RIVER Plus power station only. DO NOT 

connect it with a RIVER or other power stations.

1. DO NOT expose the product to any liquids. Do not immerse the product in water. DO NOT leave the 

batteries out in the rain or near a source of moisture. Moisture in the product could cause short circuits, 

component failure, fires or even explosions.

2. Never use non-EcoFlow parts. Go to http://www.EcoFlow.com to purchase new parts. EcoFlow takes 

no responsibility for any damage caused by the use of non-EcoFlow parts.

3. Never install or remove the RIVER Plus Extra Battery or other modules from the RIVER Plus when it is 

turned on. DO NOT plug or unplug other modules when the power of the product is turned on, other-

wise the power interface may be damaged.

4. DO NOT use the product in environments above 140ºF (60°C), it may cause fire or explosion. Using 

the product in environments below -4ºF (-20°C) will severely affect the performance of the product. 

Allow the product to return to a normal operating temperature before use it.

5. DO NOT use the batteries in strong electrostatic or electromagnetic environments. Otherwise, the 

battery control board may malfunction and cause a serious accident during use.

6. Never disassemble or puncture the product in any way. Otherwise, it may leak, catch on fire, or explode.

7. DO NOT use the product if it was involved in a crash, accident, or a forceful jolt.

8. If the product falls into the water during use, take the product out immediately and put it in a safe 

and open area. Keep a safe distance from it until it is completely dry. Never use it again and dispose of  

it properly as described in the Battery Disposal section below. If the product catches fire, it is recom-

mended to use fire extinguishing equipment in the following order: water or water mist, sand, fire blan-

ket, dry powder fire extinguisher, and carbon dioxide fire extinguisher.

9. DO NOT put the RIVER Plus Extra Battery in a microwave oven or in a pressurized container.

10. DO NOT allow pins, wires or other metal pieces to insert to the RIVER Plus Extra Battery case, out-

lets or controls. Metal pieces may short circuit the product.

11. Avoid collision. DO NOT place heavy objects on top of the RIVER Plus Extra Battery.

12. If there is dirt on any plug or outlet surface, use a dry cloth to clean it. Otherwise, it will cause abra-

sion and result in energy loss or inability to charge.

13. You can only connect the RIVER Plus Extra Battery to the RIVER Plus. Do not connect the RIVER 

Plus Extra Battery to RIVER power station or other products. EcoFlow will not be responsible for any 

losses or damages caused by failure to follow this instruction.



Travel Notice:

Product  Maintenance:

Product Disposal:

Product Storage and Transportation:

Product Charging

 Do not bring this product on flights.

1. Always use EcoFlow approved charging cables. EcoFlow will not be responsible for any losses or 

damages caused by failure to follow this instruction.

2. When charging, please place the product on the ground with no flammable or combustible materials 

around it. To prevent accidents, never leave it unattended during charging.

3. DO NOT charge a product immediately after a long or heavy load, because the product temperature may 

have become too high. DO NOT charge a product until it cools down to room temperature. 

1. Store the product in a dry and cool environment, away from any abrasive objects. Temperature for 

normal use and storage of this product is -4°F to 113°F (-20°C to 45°C) and temperature for optimal use 

and storage of this product is 68°F to 77°F (20°C to 25°C).

2. If the product is not used for a long time, the battery life may be reduced.

3. Discharge RIVER Plus Extra Battery to 30%, then charge to 85% every 3 months to keep the battery healthy.

1. Dispose of the RIVER Plus Extra Battery product in specific recycling boxes only after a complete dis-

charge. Batteries are hazardous chemicals. Please strictly follow your local regulations regarding battery 

disposal and recycling.

2. Dispose of the product if it cannot be powered on after over-discharging.

1. Keep the product out of the reach of children. If any child accidentally swallows any parts, please seek 

medical attention immediately.

2. If a low-battery warning appears, charge the battery before storing it. Otherwise, long-term storage 

may cause damage to the battery. Batteries in the product will enter hibernation mode if they are de-

pleted and stored for a long time. Recharging the product can bring the battery out of hibernation.

3. DO NOT place the product near a heat source, such as inside a car in direct sunlight, a fire source, or an operating stove.

4. Store the product in dry environments. Please keep it away from water.

5. Make sure no objects can fall on or around the product while it’s being stored.

6. Never ship a product with a battery power level higher than 30%.
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Make sure to turn RIVER Plus off before installing the RIVER Plus Extra Battery. PRESS and HOLD the 

ON / OFF System Power Button to ensure that the power is off. DO NOT turn RIVER Plus on before 

installing the bottom cover; the cover is required for proper battery connection.

After the installation is complete, restart the product. DO NOT keep removing the battery frequently  

as this requires  the  product  to  complete  a  cell  balancing process, which will affect user experi-

ence.

Users are recommended to purchase RIVER Plus and the RIVER Plus Extra Battery at the same time. 

If users purchase the RIVER Plus Extra Battery after using the RIVER Plus for a long time, the output 

of the product will be affected by the balance between the power station and the RIVER Plus Extra 

Battery (normal process). Please fully charge the product to 100% before using it.

Extra Battery Usage and Safety Guide

NOTICE

1



Extra Battery Module Installation Instructions

Female battery 
socket

1

2

Ambient light and 
signal indication

1. Make sure that the RIVER Plus is turned 

off. Take out the screws from the Extra 

Battery Module Kit and locate the four 

screws on the bottom cover. 

Note: Please pay attention to prevent the 

buildup of static electricity during the 

installation process.

1. Female Battery Socket And Installation Instructions

Bottom cover 
screws

Bottom cover 
screws
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2. Unscrew the four short screws according to the figure above before removing the bot-

tom cover. The Male Battery Socket will be visible. Position the Extra Battery according 

to the figure below. (Note:  Do not remove the top cover; only the bottom covers needs 

removing). 

Male battery 
socket

Short screws
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3. Align the male and female battery sockets and connect them. Close the bottom 

cover. Take the four long screws from the Extra Battery Module Kit and screw them se-

curely into place.

Long screws
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4. Turn the RIVER Plus upright and turn it on. The Extra Battery Panel will turn blue. The 

Extra Battery Indicator will be shown on the RIVER Plus display when it has been installed 

correctly. Make sure the product is fully charged before use. If the ambient light does not 

turn on, or the Extra Battery Indicator does not show on the RIVER Plus display, repeat 

Step 2 and check the product connection.

Extra battery 
module indicator

*Ambient light 
area
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Ambient Light

1. Status Signals

2. Customizing the Ambient Light

Power On: The blue light will move from 
the middle to the sides of the panel.

Power Off: The blue light will move from 
the sides to the middle of the panel.

Charging: The blue light will move from 

left to right of the panel, repeatedly.

Enter the Module Settings on the EcoFlow 

app to access ambient light features.

1. The ambient light can be turned on / off, 

kept on, or put on a standby mode.

2. Select the ambient light color.

3. Adjust the brightness of the light.

4. Select the lighting mode. (There are five 

unique lighting modes to choose from).
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RIVER Plus 
Extra Battery

Cross-Head Screw 
DRIVER Plus

4 Long Screws User Manual and 
Warranty Card

What’s in the Box

Technical Specifications

General Specs

Net Weight

Dimensions

Pack Capacity

Single Cell Equivalent Capacity

Testing and certification

5.7 lbs (2.6kg)

11.2 x 7 x 2.3in (28.5 x 18 x 5.9cm)

360Wh (12.5Ah, 28.8V)

100,000mAh @ 3.6V

UL Standard, CE, FCC, RoHS, RCM    

Battery

Cell Chemistry

Discharge Temperature* 

Charge Temperature* 

Shelf Life

Cycle Life

Lithium-ion

-4°F to 140°F (±5°F), -20°C to 60°C (±3°C)

32°F to 113°F (±5°F), 0 to 45°C (±3°C)

1 Year (after fully charging the device)

800 Cycles to 80%+ capacity
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*Please Note: The following information has been obtained under supervised test conditions.

EcoFlow™ is a trademark of Shenzhen EcoFlow Technology Limited (abbreviated as “EcoFlow”) and 

its affili ated companies. 



専用エクストラバッテリー

ユーザーマニュアル

ホームページ：
https://jp.ecoflow.com/

1. 高温・多湿を避け、直射日光の当たらない場所で保管してください。
2. 分解・解体・改造・焼却はしないでください。また、強い衝撃を避け、
    変形や変色が見られる場合は使用を中止してください。
3. 廃棄場所の規制に従って、 正しくリサイクルまたは廃棄してください。

EcoFlow RIVER Plus



間違えた使い方により、火災や物・人身の損害に繋がる恐れがあります。下記の安全に関する説明に従って製品を
使用してください。

製品に関する安全上の注意事項

警告

以下利用規約＆プライバシーポリシーをお読みになった以上、EcoFlow製品をご利用ください。
利用規約：https://jp.ecoflow.com/pages/terms-of-use 
プライバシーポリシー： https://jp.ecoflow.com/pages/privacy-policy 
EcoFlow製品、EcoFlow専用アプリケーション、EcoFlowのサービスをご利用時点でプライバシーポリシー
と利用規約に同意したものとします。

免責事項

1. 製品を使用する前に、必ず本マニュアルをお読みください。 
2. 小さなお子様だけでの使用は避け、お子様の近くで使用する場合も、十分安全に配慮して使用してください。
3. 製品のポートに指など身体の一部および異物を入れないでください。また、濡れた手で製品を操作・使用しないでください。
4. 付属の充電ケーブルを含む弊社のアクセサリ以外は、火災・感電・破損の恐れがあるので使用しないでください。
5. 本体の冷却ファンを塞ぐ、直前に物を置くなどして、空気の流入・排出を妨がないように使用してください。
6. 製品が損傷(変形・変色・正常に作動しない)した場合、使用しないでください。また、改造されたバッテリーパックや
電気製品は接続・使用しないでください。
7. 破損または破損の恐れのあるコード、プラグ、ケーブルなどは製品に接続しないでください。 
8. サービスまたは修理が必要な場合は、お客様ご自身で製品を分解・修理はせず、弊社サポートセンターまでご連絡ください。
9. 輸送の際は製品から全てのプラグ、ケーブル、コネクタ類を外し、電源をオフにしてから安全に梱包してください。
10. 充電は高温多湿を避け、換気の良い場所で行ってください。また、充電が完了したら、速やかにプラグをコンセント
から抜き、充電ケーブルを取り外してください。
11. 破損など不適切な条件下では、バッテリーから電解液が漏れる恐れがあります。 万一電解液が漏れた場合は、直
接触らないでください。誤って皮膚に触れたり、目に入ったりした場合、十分に流水で洗い流して、直ちに専門医の診断
を受けてください。 

製品を使用する際は、下記の注意事項に従って安全に使用してください



1. EcoFlow RIVER シリーズポータブル電源を充電する際、必ず専用のACケーブルをご使用ください。その他のACケ
ーブル使用時の不具合、破損、発火およびそれらに起因する損害は、予めご了承の上お客様の責任においてお
使いください。

製品の充電

12. 直射日光の当たる場所や、夏場の車内など極端に高温な場所に長時間放置・保管しないでください。
13. 製品の修理は弊社サポートセンター、もしくは弊社が適切な技術を有すると認めた有資格者のみが行ってください。
14. 家庭用 AC コンセントから充電する場合、日本仕様は 100V、アメリカ仕様は 120V のみ対応します。これ以上
高い電圧で充電すると、故障や破損の原因となります。
15. 不適切な使用・用法、お客様の瑕疵による破損の場合、無料・有償を問わず修理サービスを提供できない場合
があります。
16. デバイスのモジュールを脱着するには、電源を切ってから行ってください。電源を入れたままモジュールを脱着すると
電源コネクタが破損する恐れがあります。
17. 製品の放電温度範囲は-20℃~60℃で、その温度範囲内でご使用ください。対応範囲外で使用されると、バッ
テリーが発火したり、性能が低下したりする恐れに繋がります。
18. 強磁界環境での使用をお控えください。本製品に影響を与え、保護システムが機能しなくなり不具合が起きる恐れに繋
がります。 
19. いかなる理由であっても、本デバイスを解体・分解・改造・修理しないでください。火災や爆発の原因となります。
20. ぶつけたり、落としたりして本製品に衝撃を与えないでください。本製品の上に重いものを置かないでください。
21. 本製品は防水仕様ではありません。誤って水に落ちてしまうと故障になり使用不可になります。浸水された場合
は、製品が乾燥まで広い安全な場所に放置し、当地廃棄方法に従って処理してください。製品が発火した場合は、
水、ミスト、砂、防火ブランケット、乾燥粉末消火器または二酸化炭素消火器で消火してください。
22. ワイヤーなどの金属物で短絡させてはいけません。
23. コネクタに汚れがある場合は、接触不良による充電不可にならないよう、乾いた布で拭いてください。



電池は完全に放電させた後、指定の電池回収箱に廃棄してください。電池は危険化学品ですので、一般ゴミに
出さないでください。詳細については、所在地の電池回収・廃棄の法律・法規に従ってください。過放電後はデバイ
スが正常に使用できかねるため、廃棄してください。

1. 製品を45℃以上、または－20℃以下の室温環境で保管しないでください。
2. バッテリーの活性を保つために、約3か月ごとに1回RIVER Plus 専用エクストラバッテリーを30%まで放電してから、85%
まで充電してください。
3. デバイスを長期間使用しないと、性能に影響を及ぼします。ご了承の上、ご使用ください。

本製品は、航空機内への持ち込みはできません。
機内持ち込みについて

製品のメンテナンス

電池の廃棄

1. 本製品は子供の手の届かない場所に保管してください。子供が部品を誤食してしまった場合、直ちに医師の診断
を受けてください。
2. 使用後、ディスプレイに低電量の表示が出た場合、充電してから収納してください。充電せずに長期間保管する
と、電池の破損に繋がる恐れがあります。残量が極めて低く、かつ長期間使用されない場合、電池はディープスリープ
モードに入ります。電池をディープスリープモードから活性化するには、製品を充電する必要があります。
3. 本製品を熱源の近く(例：直射日光の当たる車内、発火源や加熱炉など)に置かないでください。
4. 本製品は乾燥した環境で保管してください。本製品を水に浸したり、水漏れしやすい場所に置いたりしないでください。
5. 本製品をメガネ、腕時計、金属ネックレス、ピンやその他金属製品と一緒に保管・輸送しないでください。
6. 本製品を電池残量30%以上の状態で輸送することはお控えください。

製品の保管と輸送

2. 充電する際、本体はセメント舗装のような周囲に引火性・可燃性物質のない地面に置いてください。充電中
は、思わぬ事故が 起こらないように、その場から離れないでください。
3. 持続的な全負荷放電の後、電池が過熱状態になっている場合、製品を室温まで冷却させてから充電すること
をおすすめします。そのまま充電すると、充電ができない状態になることがあります。充電に適した環境温度は0℃
〜45℃です。最も望ましい環境温度(20℃〜25℃)で充電することで、電池の寿命を延ばすことができます。



はじめに・本書の内容
この度はEcoFlow RIVER Plus専用エクストラバッテリーをご購入いただき、誠にありがとうございます。
本製品は、搭載されている電池の寿命を延ばし、安全にお使いいただくため、出荷時は電源がオフになっています。お使
いになる際には、電源ボタンを押して、電源をオンにしてください。
長期間お使いにならない場合は、安全のために本体の充電容量を50〜70％程度にし、電源ボタンを長押しして電源を
オフにしてください。また、高温・低温・多湿を避け、直射日光の当たらない風通しの良い場所に保管してください。
安全上、約3か月ごとに1回電源をオンにして適切な充電容量を確認・維持し、各部の機能に異常がないか確認してください。
※製品内容に不足がある場合は、弊社サポートセンターsupport.jp@ecoflow.comまでご連絡ください。

本製品の使用、メンテナンスと安全性に関して
ご使用前に本マニュアルをよくお読みいただき、説明に従って使用してください。
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＜安全ガイド＞RIVER Plus専用エクストラバッテ
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専用エクストラバッテリーの取り付け方法

ムードライトエリア
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RIVER Plus専用エクストラバッテリーは高品質のリチウムイオンバッテリーを使用しています。安全にご使用いただくためにもこの説明書
をよくお読みください。 マニュアルの指示に従いエクストラバッテリーを着脱してください。

エクストラバッテリーを取り付ける前に、必ずRIVER Plus本体の電源を切ってください。電源はON / OFF電源ボタンを押し続
けることで電源を切ることができます。接触不良を防ぐため、底部カバーを取り付ける前に、RIVER Plus本体の電源を入れな
いでください。エクストラバッテリーの着脱が完了次第本体を再起動してください。 
使用中はエクストラバッテリーを外さないでください。使用中にエクストラバッテリーを外すと機器がパワーバランス機能を何度も
実行するため異常がでることがあります。 本体を長期間使用した後に新しいエクストラバッテリーを取り付けると出力に影響
が出る可能性があります。RIVER Plusとエクストラバッテリーは同時購入することをお勧めします。 
初めてご使用の場合、RIVER Plusの電源をオフにしてから、エクストラバッテリーを取り付けてください。装着後、RIVER Plusは
エクストラバッテリーと一体化のポータブル電源になります。満充電してから、正常に作動することができます。

ちゅうい

＜安全ガイド＞RIVER Plus専用エクストラバッテリーの
使用方法、メンテナンスについて

RIVER Plus専用エクストラバッテリー単体で充電＆放電することはできません。ポータブル電源RIVER Plus本体と取付けて、本体に
充電するとRIVER Plus専用エクストラバッテリーも充電されます。
取付方法は次のページ「取り付け方法」をご参照ください。

充電方法について
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専用エクストラバッテリーの取り付け方法

バッテリー
メスポート

ムードライトエリア

1. 本体の電源がオフになっていること
     を確認してください。エクストラバッ
     テリーのドライバーを取り出し、底
     蓋のねじ４本を見つけてください。

取り付け方法

注意：取り付け作業中は、静電気が発生し
            ないようにご注意ください。

底蓋ねじ 底蓋ねじ

1

2
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2. 図のように、ねじ４本を取り外して底蓋を開けると、バッテリーオスポートが見えます。エクストラバッテリーを接
    続するのはこの部分です（底蓋だけを開けてください。上部の蓋を開ける必要はありません）。

バッテリーオスポート

短ねじ
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3. エクストラバッテリーをメスポートが本体のオスポートに接続されるように設置し、底蓋を閉め、長ねじ
   ４本を締めて固定してください。

長ねじ
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4.本体を正面向きに戻して、電源をオンにします。エクストラバッテリーのムードライトエリアの青色ライトがBreath
モードで点灯し、本体のディスプレイにバッテリー合体インジ ケータが表示されたら、取り付け完了です。必ず本  
体をフル充電してから使用してください。もし上記のライトやインジケータが点灯、表示されない場合は、ステップ   2
からやり直してください。

バッテリー合体
インジケータ ムードライトエリア
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ムードライトエリアについて
１．ライトのインジケータについて

2. ムードライト設定について

電源オン時のインジケータ：青色ライトが中央から両側
へ点灯します。

電源オフ時のインジケータ：青色ライトが両側から中央
へ点灯します。

充電インジケータ：青色ライトが左から右へ繰り返し点
灯します。

アプリの「ムードライト設定」をクリックすると、ライトの
色・輝度・モードを設定できます。

1. ムードライトをオン/オフ、または常時点灯にす
     ることができます。
2. お好きな色を選択できます。 
3. 明るさを調整できます。 
4. モードの設定も可能です。お好きな色を選
     択し、多彩なライトを楽しむことができす。
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エクストラバッテリー本体 十字ドライバー4個 長ネジ

基本仕様
本体重量
寸法
バッテリー容量
単一セルの等価容量
認証

電池
電池タイプ
放電温度範囲
充電温度範囲
保証期間
使用サイクル

三元素リチウムイオン
-4-140°F +/-5°F (-20-60°C +/-3°C)
32-113°F +/-5°F (0-45°C +/-3°C)
2年間
800+

5.7lbs (2.6kg)
11.2 x 7 x 2.3in (28.5 x 18 x 5.9cm)
360Wh (28.8V, 12.5Ah)
100,000mAh @ 3.6V
GB4943    RoHS   

本製品のデザインおよび仕様等に関しましては品質改良のため予告なしに変更する場合があります。

製品仕様

同梱物

ユーザーマニュアル＆保証カ
ード



联系我们 :
www.ecoflow.com

加电包

1. 请保持 EcoFlow™ RIVER Plus 加电包（以下简称RIVER Plus 加电包）
产品及配件干燥，远离火源。
2. 请勿拆解、碰撞产品以及对产品端口做违规操作。
3. 拆除包装后，必须及时与RIVER Plus安装到一起，安装过程请注意防静电。
4. 请根据当地法律规定回收和弃置产品。
5. 使用和移动产品时请注意安全，避免砸伤。
6. 儿童或特殊人群要注意在监管人的保护下进行使用。

用户手册

EcoFlow RIVER Plus



本产品使用以下词条对因操作不当可能带来的潜在危险加以分级说明。

如果不遵循说明进行操作 , 可能会导致财产损失和轻微伤害。

如果不遵循说明进行操作 , 可能会导致财产损失和较严重伤害。

如果不遵循说明进行操作 , 可能会导致财产损失、重大事故和严重伤害。

不正确地使用 , 可能会导致火灾、物品或人身伤害。务必参照如下安全指引使用产品。

通过阅读整个用户手册,熟悉产品的功能后再进行操作。如果没有正确操作本产品可能会对自身或他人造成
严重伤害,或者导致产品损坏和财产损失。切勿使用非EcoFlow提供或建议的部件，必须严格遵守EcoFlow的
指引安装和使用产品，否则无法获得EcoFlow售后服务。本指引文档包含安全、操作和维护等说明。在进行
组装、设置和使用之前务必仔细阅读用户手册。

请仔细阅读所有安全提示，警告消息，使用条款和免责声明。 使用之前，请参阅  https://ecoflow.com/pages/
terms-of-use  上的使用条款和免责声明以及产品上的标签。 用户对所有使用和操作承担全部责任。 熟悉您所在地
区的相关法规。 您有责任了解所有相关法规并以合规的方式使用EcoFlow产品。

产品安全使用指引

词汇表
注意

小心

警告

产品免责声明

警告

警告



产品使用:

安装说明:

1.严禁使产品接触任何液体,请勿将产品浸入水中或将其弄湿。切勿在雨中或者潮湿的环境中使用电源产品，否则
引发电池自燃,甚至可能引发爆炸。
2.严禁使用非官方提供的部件。如需更换,请到EcoFlow官网查询相关购买信息。因使用非EcoFlow官方提供的产
品而引发的产品事故、故障, EcoFlow概不负责。
3.在将RIVER Plus加电包或其它模块安装拔出于RIVER Plus之前,请保持RIVER Plus的电源关闭。请勿在RIVER Plus
电源打开的状态下拔插RIVER Plus加电包或其它模块,否则可能损坏电源接口。
4. 温度过高 ( 高于 60℃ ), 可能会引起电池着火 , 甚至爆炸。温度过低 ( 低于 -20℃ ), 产品性能将会严重降低 , 可能
会出现不能满足正常使用要求。恢复常温后可以正常使用。
5. 禁止在强静电或者磁场环境中使用机器，可能出现工作不正常的情况。否则 , 机器的一些保护功能可能失灵 , 从
而导致机器发生严重故障。
6. 禁止以任何方式拆解或用尖利物体刺破产品。否则 , 将会引起产品故障着火甚至爆炸。
7. 机器遭遇强烈的摔落或受外力撞击 , 不得再次使用。
8. 如果在产品使用过程中意外坠入水中 , 将其置于安全的开阔区域 , 这时应远离产品直至产品完全晾干。晾干的产
品不得再次使用 , 应该按照本文的废弃方法妥善处理。若产品发生起火 , 推荐按以下顺序使用灭火器材 : 水或水雾、
沙、灭火毯、干粉灭火剂、二氧化碳灭火器。
9. 请勿将本产品放置于微波炉或压力锅中。
10. 禁止用导线或其它金属物体致使产品短路。
11. 请勿撞击机器。请勿在机器上放置重物。
12. 如果本产品的接口有污物 , 使用干布擦干净。否则会造成接触不良 , 从而引起能量损耗或无法充电。

1. 加电包必须与RIVER Plus安装组合后才能使用，无法单独使用。
2. 安装过程中必须注意防静电保护，确保人体及安装区域没有静电，静电可能会导致产品受损。
3. 安装前必须确保RIVER Plus为关机状态。
4. 安装时必须扭紧螺丝，保证RIVER Plus与加电包锁紧。
5. RIVER Plus加电包只能与RIVER Plus兼容。请勿将它与RIVER或其他电源产品连接使用。



1.务必将机器电池彻底放完电后,才将机器电池置于指定的电池回收箱中。电池是危险化学品,严禁废置于普通垃圾
箱。相关细节,请遵循当地电池回收和弃置的法律法规。
2.过放后电池无法启动,请按废弃处理。

1.电池的使用/存储环境温度为 -20°C 至 45°C，最佳使用/存储环境温度为 20°C 至 25°C，可大幅度延长电池的使用寿命。
2.若长期闲置机器,将会对其性能造成影响。
3.请每隔3个月为RIVER Plus 加电包充放电一次，即先将电池放电至30%，然后充电至85%。这样可以保持电池活性。

本产品无法携带登机。
登机注意事项:

产品保养:

产品电池废弃:

产品存储和运输:

产品充电:
1.机器必须使用EcoFlow官方指定的充电线进行充电。对于使用非EcoFlow官方指定的充电线进行充电所造成的一
切后果, EcoFlow将不予负责。
2.充电时请将机器放置在水泥等周围无易燃、可燃物的地面。产品充电时请在场看管,以防止意外发生。
3.持续满载放电后,产品电池如果处于高温状态,建议待机器降至室温后再进行充电。

1.请将机器存放在儿童接触不到的地方。如果儿童不小心吞咽零部件,应立即寻求医疗救助。
2.如果使用结束后机器提示严重低电量,请充电后再存放。否则长时间存放可能导致产品内部的电池造成损坏。若机
器电池电量严重不足且闲置时间过长,则电池将进入深度睡眠模式,若需要将电池从深度睡眠中唤醒,需对机器充电。
3.禁止将机器放在靠近热源的地方,比如阳光直射的车内、火源或加热炉。
4.存放机器的环境应保持干燥。请勿将机器置于水中或者可能会漏水的地方。
5.禁止将机器与眼镜、手表、金属项链、发夹或者其他金属物体一起贮存或运输。
6.若需要使用快递、物流运输本产品，请先将产品电量降至低于30%。
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恭喜您成为EcoFlow用户！这本简短的手册将给您带来帮助，请花一点时间阅读手册，并按照手册上的说明安
装加电包，掌握使用方法！

安装加电包之前请务必关闭RIVER Plus，您需要按住ON/OFF电源键，确保断电，不可以没安装完底盖前对
RIVER Plus进行开机，以免接触不良。安装完成以后，重新启动好机器即可，享受高容量给RIVER Plus带来
的全新体验。使用过程中请不要经常拆卸电池，否则机器会反复执行电量均衡功能，影响使用体验。RIVER 
Plus使用很长时间后，再购买安装加电包，输出会受到新旧电池均衡无法一致的影响，而对使用体验有所下
降，属于正常现象，推荐RIVER Plus加电包同时购买。(在您进一步阅读与操作之前，请先将产品的电量充至
100%! )

RIVER Plus 加电包的使用、保养和安全指南
恭喜您！ 

注意！

1



RIVER Plus 加电包安装说明

电池插口母端

氛围灯及信号指示

1.当您拿到RIVER Plus请确保机器处
于关机状态，取出加电包的螺丝刀，找
到底盖上的四个螺丝。

1. 电池插口母端及安装说明

注意:安装过程中注意防静电。

底盖螺丝 底盖螺丝

1

2

2



2.按照图示将四个螺丝进行解除，然后将底部盖子取出，您就可以看到电池插座的公端，加电
包的对接位置就如图所示。（注意只需要将底部盖子取出，顶部的盖子不需要拆卸）

电池插口公端

短螺丝
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3.将加电包公座对准母座，插接在主机上，然后盖上盖子，再将包装中四枚长螺丝取出，
装在螺丝孔中进行固定。

长螺丝
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4.将RIVER Plus回到正面，然后开启机器，加电包氛围灯发出蓝色呼吸提示灯，主机显示
器上加电包图标点亮即电池激活成功。请务必将设备充满电之后再使用。如果没有以上
表现，请重复第二步之后的操作，检查接口，重新安装即可。

加电包指示灯 *氛围灯区域

5



*氛围灯区域
1. 氛围灯固定警示信号灯解读

2. 氛围灯自定义信号灯

开机指示灯：蓝色灯光由中间向两边散开。

关机指示灯：蓝色灯光由两边向中间递减。

充电指示灯：蓝色灯光由左向右亮灯，不断重复。

可通过APP对以下功能进行设置。
点击模块设置进入，可以对各项功能进行设
置。
1. 可以对氛围灯进行开、关和常亮（待机状态
下也可常亮氛围灯）设置。
2. 可以选择您想要的颜色进行勾选设置。
3. 可以对亮度进行调整设置。
4. 还可以对灯光的模式进行设置，有默认模
式、呼吸模式、流动模式、动感模式和彩虹模
式，选择你喜欢的颜色，就可以享受氛围灯给
您带来的乐趣。
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RIVER Plus 加电包 十字螺丝刀4枚 长螺丝 用户手册&保修卡

包装内容

技术参数
基本规格
净重
尺寸
容量
单节电池等效容量
认证标准

5.7lbs (2.6kg)
11.2 x 7 x 2.3in (28.5 x 18 x 5.9cm)
360Wh (28.8V 12.5Ah)
100,000mAh @ 3.6V
GB4943    RoHS        

电池
电池种类
放电温度
充电温度
货架放置时间
循环寿命

锂电池
-4°F 至 140°F ±5°F （-20°C 至60°C ±3°C）
32°F 至 113°F ±5°F（0°C 至 45°C ±3°C）
1 年 (满电状态)
800次循环后仍能保留80%以上初始容量

EcoFlow™ 是深圳市正浩创新科技有限公司及其关联公司的商标。

合格证   已检验
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